

Пресс-релиз на русском	Press release in English
<p>28 апреля, в 18:30 в галерее "Миллиарт" по адресу Товарищеский переулок 31, стр 6 пройдет благотворительный вечер "<b>Счастливый Тунец</b>" в поддержку фонда "Каспийский Тюлень".</p> <p>Программа вечера:  <b>18:30</b> - Сбор гостей Шампанское и канапе  <b>19:00</b> - Презентация фонда "Каспийский Тюлень" от Марии Ушаковой  <b>19:10</b> - Презентация проекта «Ocean Restoration Project» от Фреда Ледбеттера  <b>19:25</b> - Фуршет, общение в свободной форме, DJ-сет от Chris Helmbrecht  <b>20:00</b> - Презентация и дегустация закусок и стейков Grillvett от Гранта Зозулинского  <b>21:00</b> - Живая музыка от Alex Carlin  <b>21:30</b> - Окончание мероприятия</p> <p>Организаторы:  Российско-Казахстанский Деловой Совет и Организация по восстановлению океанских пастбищ (ORP - Ocean Restoration Project*).</p> <p>Партнёр мероприятия - галерея "Миллиарт".</p> <p>Для аккредитации и регистрации гостей:  +7 915 496 10 82,  <a href="mailto:ruskazsecretary@gmail.com">ruskazsecretary@gmail.com</a></p> <p>*Организация по восстановлению океанских пастбищ разводит планктон, чтобы восстановить популяции рыбы. В то же время это позволяет сократить выбросы углерода в атмосферу, и создает запасы голубого углерода в качестве нового класса ресурсов.</p>	<p>28th April, at 6:30 pm in the gallery "Milliart", address: Tovarisheskiy lane 31 build 6, a charity event "<b>Happy Tuna Festival</b>" will take place in support of the Caspian Seal Foundation.</p> <p>Program:  <b>18:30</b> - Collection of guests Champagne and canapes  <b>19:00</b> - Presentation of the Caspian Seal Foundation by Maria Ushakova  <b>19:10</b> - Presentation of the Ocean Restoration Project from Fred Ledbetter  <b>19:25</b> - Buffet reception, networking, DJ-set from Chis Helmbrecht  <b>20:00</b> - Presentation and tasting of Grillvett snacks and steaks from Grant Zozulinsky  <b>21:00</b> - Live music from Alex Carlin  <b>21:30</b> - End of the event</p> <p>The organizers of the event:  The Russian Kazakhstani Business Council, and  the Ocean Restoration Project * ORP.</p> <p>The partner of the event is the Milliart gallery.</p> <p>For more information and booking:  +7 915 496 10 82,  <a href="mailto:ruskazsecretary@gmail.com">ruskazsecretary@gmail.com</a></p> <p>*Ocean Pasture Restoration (OPR) feeds the plankton to "Save the Fish". At the same time, it draws down CO2 to help clean the atmosphere and creates blue carbon credits as a new asset class.</p>